

# Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



## Protokoll STYM11 23/24

### Signed text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)  
Name: Protokoll STYM11.pdf  
Size: 127281 byte  
Hash value SHA256:  
ed2392310d4e88495c4b86b90119b24e5e8d349206e6ebb8b6c1bc98184392b8

*The original file and all signatures are attached to this PDF.  
To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.*

### Signed By 3:

**ERIC FORSELL**

Signed with BankID 2023-11-14 20:53 Ref: e6a34491-2f02-4e8d-b4e8-1da04d47853f

**Henry Lars Gustav Siggelin**

Signed with BankID 2023-11-14 20:53 Ref: 11a9d771-9cf1-42ab-9953-6b3c8f4fc114

**YLVA ÖMAN**

Signed with BankID 2023-11-14 20:47 Ref: 13a84adb-a419-4030-a18d-c8349f710b1a



## Protokoll

Mötets art: STYM11  
Datum: Måndag 09 Oktober 2023  
Tid: 17:25  
Plats: V12  
Närvarande:  
Ylva Öman, Ordförande  
Jesper Frisk, Vice Ordförande  
Eric Forsell, Koordinator  
Elin Lerin, StudSA  
Henry Siggelin, Styrelseledamot  
Jacob Holst, Styrelseledamot  
Tilda Byrstedt, Styrelseledamot



## 1. Mötets öppnande

- 1.1. Mötet öppnades 17:25 av Ordförande Ylva Öman.

## 2. Formalia

- 2.1. Val av mötesordförande  
Ylva Öman kandiderar.  
Styrelsen beslutade  
**att** välja Ylva Öman till mötesordförande.
- 2.2. Val av justerare, tillika rösträknare  
Eric Forsell nominerar Elin Lerin. Elin Lerin godtar inte.  
Ylva Öman nominerar Henry Siggelin. Henry Siggelin godtar.  
Styrelsen beslutade  
**att** välja Henry Siggelin till justerare, tillika rösträknare

*Joel pratar klart i telefon*

- 2.3. Adjungeringar  
Inga adjungeringar.
- 2.4. Fastställande av föredragningslista  
Styrelsen beslutade  
**att** fastställa föredragningslistan enligt kallelsen.

## 3. Punkter

- 3.1. SkO  
Joel är på besök :D *Elin vet redan allt för Joel spoilade under lördagens skifte*  
**Stolsvagnar:** Joel vill inte ha stolsvagnarna, inte styrelsen heller.  
Sektionen lägger upp en annons i THS-slacken om någon annan sektion vill ha dem.  
**Alkoholförrådet:** Alkoholförrådets förvaringsmöjligheter och optimering av nämnders förvaring i sMörjis diskuteras.  
En fråga om att låta alkoholförrådet tillägnas de nämnder som regelbundet håller i evenemang (FG, KBM; etc) bollas, tanken är att det skulle isåfall bli ett "fest- / pubförråd".  
Olika tekniska lösningar för att säkerställa säkra förvaringsmöjligheter poneras.  
**MLG-städ** lyfts. Förra året skedde det precis innan jul. SkO föreslår 10 december.  
Styrelsen bör vara med i MLG-städet! *Jerka nominerar Ylva, hon godtar inte eftersom hon ska vara på SNNC.*  
**Sittplatser:** när fler bord lyftes ut från förråd visade det sig finnas otillräckligt med stolar. Hur utbudet utökas diskuteras, en eventuell gradvis övergång till mindre skit-absorberande stolar föreslås.  
Slutligen diskuteras vad SkN planerar att göra med anslagstavlan, busskyltar och övriga studentikosa detaljer.
- 3.2. Partypolicy  
Styrelsen har ändrat lite i Partypolicyn och diskuterar med SkO hur förändringarna kommuniceras vid sMörjis-bokningar.  
En del frågor kring evenemang med externa förtydligas.  
*Jesper agerar Hittract-support*
- 3.3. Förra mötets protokoll



- 3.4. Per capsulam-beslut: KF-rekrytering  
Torsdag 9 november 2023 fattades ett per capsulam-beslut  
**att** välja Kasper Georén till Kårfullmäktigeledamot för Kungliga Maskinsektionen, THS.
- 3.5. ÖPH-rekrytering  
Styrelsen har intervjuat Henrik Larsson och Ellen Wistedt som nominerats och sökt till Öfverphösare.  
Styrelsen beslutade  
**att** välja Henrik Larsson och Ellen Wistedt till Öfverphösare.  
Styrelsen har ett möte med de valda vid ett senare tillfälle för att diskutera ambitioner, budget etc.
- 3.6. SN projektgrupp  
Studienämnden vill etablera en projektgrupp för att formalisera masterbevakningen på sektionen. De vill därmed ha budgeterade medel för projektet.  
Styrelsen beslutade  
**att** ge 4000 kr till projektgruppens förfogande.
- 3.7. Festinbjudningar  
Samhällsvetenskapliga föreningen på Stockholms Universitet har bjudit in till sin årsfest. Styrelsen har dessvärre fullt upp :).
- Mötet ajournerades 18:29.  
*"har ni koert kouerling nån gåehng?"* - Ylva Öman.  
*Henry säger problematiska saker*  
*Styrelsen pratar snusk i 20 minuter*  
Mötet återupptogs 18:50.
- 3.8. Uppföljning verksamhetsplan  
Styrelsen följer upp verksamhetsplanen genom att efterfråga MLG hur deras respektive verksamheter bidrar till de i verksamhetsplanen utlagda delmålen.  
Styrelsen delar ut återkoppling av respektive delmål i verksamhetsplanen, som markeras med en eller flera ledamöter där deras respektive områden har bidragit. De utan markeringar utreds extra av styrelsen vid ett senare tillfälle.  
*Det går dåligt i Tildas spel*  
*Det går bra i Tildas spel nu*
- 3.9. Partypolicy  
De senaste ändringarna i Partypolicyn går igenom.  
Styrelsen beslutade  
**att** anta den senaste upplagan av partypolicyn.

#### 4. Övriga frågor

- 4.1. Julkort  
Styrelsen fotograferar till julkort måndag nästa vecka.
- 4.2. Moment värdrekrytering  
Styrelsen närvarar på Moments rekryteringsmöte.
- 4.3. Urnval  
Urnval av föreningsordförande diskuteras.
- 4.4. *Var ligger baren?*



## 5. Mötets avslutande

5.1. Mötet avslutades 19:43.

### 6. Koordinators mattips

Idag hittade jag en halv bulle på kotnoret. Den hade legat ute i nästan ett dygn. Jag tog med den till STYM och åt den under fikapausen.